

ANNEX I
TO MEMORANDUM OF UNDERSTANDING BETWEEN THE GOVERNMENTS OF ITALY,
THE UNITED KINGDOM, THE UNITED STATES OF AMERICA AND YUGOSLAVIA REGARDING
THE FREE TERRITORY OF TRIESTE. INITIALLED AT LONDON ON THE 5th OF OCTOBER, 1954

ANNEXE I
AU MEMORANDUM D'ACCORD ENTRE LES GOUVERNEMENTS DE L'ITALIE, DU ROYAUME-
UNI, DES ETATS-UNIS D'AMERIQUE ET DE LA YUGOSLAVIE EN CE QUI CONCERNE
LE TERRITOIRE LIBRE DE TRIESTE. PARAPHE A LONDRES LE 5 OCTOBRE 1954



Boundary between the areas to come under civil administration of Italy and Yugoslavia
in accordance with the Memorandum of Understanding.
Frontière entre les zones qui seront placées sous l'administration civile de l'Italie et de la
Yougoslavie conformément au Mémorandum d'accord.

London, the 5th of October, 1954 Londres, le 5 octobre 1954

L. E. J.
Llewellyn E. Thompson

Mario Brosio

G.W.H.
Geoffrey W. Harrison

D. V. Velebit

GRID NORTH
NORD DU QUADRILLAGE
1°30' OR 27 MILLS
0°48' OR 27 MILLIEMES
1°30' OU 27 MILLIEMES

Use diagram only to obtain numerical values. To determine magnetic north line, calculate the pivot point "P" on the south edge of the map with the value of the angle between GRID NORTH and MAGNETIC NORTH, as plotted on the degree scale at the north edge of the map.

APPROXIMATE MEAN DECLINATION 1951
FOR CENTER OF SHEET
ANNUAL MAGNETIC CHANGE 9° EASTERNLY
MOYENNE APPROXIMATIVE DE LA DECLINAISON
DE 1951 POUR LE CENTRE DE LA FEUILLE
VARIATION MAGNETIQUE ANNUELLE ORIENTALE DE 9°

*1) The print of this map is reduced in size
(50-1/2 of the original). The full-scale original
is deposited with the memorandum of understanding
standing in the archives of the Department of State,
where it is available for reference.*

*1) Le format de la présente carte est réduit en taille
(50-1/2 de la taille originale). La carte à grande échelle originale
est déposée avec le Mémoirandum d'accord dans les archives du Département d'Etat,
où elle peut être consultée.*

HEIGHTS IN METERS
TRANSVERSE MERCATOR PROJECTION
SCALE 1:25,000¹⁾
ÉCHELLE 1:25,000
ALTITUDES EN MÈTRES
PROJECTION TRANSVERSE DE MERCATOR
1 Mille Miles
1000 800 600 400 200 100 800 600 400 200 Yards
1000 800 600 400 200 100 800 600 400 200

AMS M891 (GGS 4228)
Fourth Edition - AMS
Quatrième édition - AMS

Prepared by the Army Map Service, U.S. Corps of Engineers, U.S.
Army, Washington, D.C. Copied in 1951 from Italy 1:25,000 GSSG,
Sheet 533 1 SE, 1945, which was prepared from an original Italian
map dated 1936. Universal Transverse Mercator Grid added. Sheet
lines recast to International Spheroid by AMS, 1952.

Établie par le Service cartographique de l'Armée (AMS), Génie
Américain, Washington (D.C.). Copiée en 1951 depuis la
carte de l'Italie au 1:25,000 GSSG, feuille 533 1 SE, 1945, elle
même établie d'après une carte italienne originale datée de 1936.
Le quadrillage universel de la projection transverse de Mercator a
été ajouté. Les lignes de raccord des feuilles ont été rapportées
au sphéroïde international par le Service cartographique de l'Armée
en 1952.

The geographic values and UTM Grid are on European datum.
The North Italy Zone Grid is not in sympathy with European datum.
Les valeurs géographiques et le quadrillage de la projection transverse
de Mercator correspondent aux données de référence européennes. Le
quadrillage de la zone nord de l'Italie n'est pas conforme à ces données.

Territory of Trieste - Yugoslav boundary plotted from preliminary data
and is not official.
La frontière entre le Territoire libre de Trieste et la Yougoslavie a été
tracée d'après des données préliminaires et n'est pas officielle.

British Crown Copyright Reserved.
Reproduced with the permission of His Britannic Majesty's Stationery Office.
Droits réservés de la Couronne britannique.
Carte reproduite avec l'autorisation du Stationery Office de Sa Majesté britannique.